

Information Form

2020-21 Season



Sunnyhills Tennis Club offers a friendly, family focused environment where players of all abilities are welcome. We are committed to growing the club and developing our players through our Junior and interclub programmes.

SENIORS:

We have a range of Senior Interclub teams, ranging from beginner to Caro Bowl. Play is available all year round both at weekends and twilight.

Social tennis is also played on a Wednesday evening during summer with fun tournaments and events run throughout the year.

Senior Contacts: Bruce Waite 021 558 177 Liz Lombard 021 114 7890

MIDWEEK LADIES:

Midweek Ladies club day is on a Wednesday morning from 9:15 am to 11:30am with a focus on social tennis with coffee and socialising following. Mums are welcome to bring toddlers along. There is a range of social activities organised throughout the year such as our popular Private Courts Tournament.

Interclub matches are played on a Monday and Tuesday and cater for all abilities and experience.

Midweek Contact: Laura Beattie 027 223 5399

JUNIORS:

Sunnyhills offers a comprehensive and successful Hot Shots and Junior tennis programme, starting from 5 years old through to 18 years old with our Junior and Intermediate age groups.

Junior coaching is included as part of the membership fee during the summer season for term 4 and 1 and is organised into ability. Our coaches are popular with the children and run our programme on Tuesdays and Saturdays. Squad coaching or individual coaching is also available through our coaches. Match play is on a Friday for Orange Hot Shots Levels and up and offers a social environment for Juniors.

Junior Contacts: Amanda Pritchard 027 495 8438 Michelle Johnson 021 331 162

PEAK FITNESS:

PEAK Fitness is a boutique fitness centre which offers personal fitness, group classes and nutrition information for those interested. For more information on the services on offer please visit: <https://www.peakforlife.co.nz/>

Sunnyhills Tennis Club Inc - www.sunnyhillstennisclub.org

CLUBHOUSE 6 Oleander Point, Sunnyhills, Auckland, 2010
POSTAL PO Box 51 347, Pakuranga, Auckland, 2140
TELEPHONE 09 576 4765



PRESIDENT
CLUB MANAGER/MIDWEEK LADIES
JUNIOR CO-CONVENER
JUNIOR CO-CONVENER
EMAIL

Michelle Braid 027 270 4219
Laura Beattie 027 223 5399
Amanda Pritchard 027 495 8438
Michelle Johnson 021 331 162
sunnyhillstennis@gmail.com

信息表

2020-21 年赛季



Sunnyhills 网球俱乐部提供友好和家庭参与的氛围，欢迎各种能力的网球爱好者。我们致力于俱乐部的长足发展，并且通过我们的儿童及青少年训练班和俱乐部联赛培养我们的网球队员。

成人组:

我们设有各个水平级别的俱乐部联赛成年人网球队，从初学者至 Caro Bowl。联赛全年在周末和黄昏进行。

社交型网球也会在夏季的每周三晚上举行，并且在全年之中举办各种活动和有趣的比赛。

成人组联系人: Bruce Waite 021 558 177 Liz Lombard 021 114 7890

女士社交组: :

女士社交组的活动日安排在每星期三的上午 9:15 至 11:30, 活动侧重于友谊赛和赛后社交（提供咖啡）。欢迎妈妈们携带幼童一同参加。全年都安排有各种不同形式的社交活动，例如广受欢迎的 Private Courts Tournament 私人场地赛。

俱乐部联赛安排在星期一和星期二举行，并且适合各种水平的球员。

女士社交组联系人: Laura Beattie 027 223 5399

儿童和青少年组:

Sunnyhills 网球俱乐部提供综合和广受欢迎的 Hot Shots 和儿童以及青少年网球训练班，从五岁开始直到 18 岁，分为儿童年龄组和青少年年龄组。

在夏季的第四学期和第一学期，俱乐部年费包含儿童和青少年训练班的费用，训练班根据不同水平而开设。我们的教练们深受孩子们的喜爱，训练班通常在每学期中的每星期二和星期六进行。小型团组和一对一课程可通过 Sunnyhills 网球俱乐部教练安排。学期中的每星期五为橙色及以上级别安排友谊比赛，为儿童和青少年提供一个友好的社交氛围。

联系人: Amanda Pritchard 027 495 8438 Michelle Johnson 021 331 162

PEAK FITNESS 健身所:

PEAK Fitness 是一家精致的健身中心，为感兴趣的人群提供个人健身，团队课程和营养保健信息。访问其网站可查询更多信息: <https://www.peakforlife.co.nz/>

Sunnyhills Tennis Club Inc - www.sunnyhillstennisclub.org

俱乐部地址: 6 Oleander Point, Sunnyhills, Auckland, 2010
邮寄地址: PO Box 51 347, Pakuranga, Auckland, 2140
电话: 09 576 4765



主席
俱乐部经理/女士社交组
青少年组联系人
青少年组联系人
电子邮箱

Michelle Braid 027 270 4219
Laura Beattie 027 223 5399
Amanda Pritchard 027 495 8438
Michelle Johnson 021 331 162
sunnyhillstennis@gmail.com